
Zápisnica

z riadneho zasadnutía obecného zastupiteľstva,
konaného dňa 4.5.2020 o 18,00 hod. v zasadačke Obecného úradu v

Pohorelej

Prítomní: starostka obce - Ing. Jana Tkáčiková
poslanci OZ - Ing. Jozef Baran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján
Šulej, Ján Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra Lysinová
zapisovateľka - Anna Syčová
hlavná kontrolórka - Ing. Bc. Mária Pohančaníková - ospravedlnená
ostatní vrítomní: Mgr. JozefŠajša, - riaditeľ ZŠsMŠ Pohorelá

Neprítomní: poslanci OZ - Ins. Rastislav Raši, PhD

1. Oh^orenie

Zasadnutie otvorila a viedla Ing. Jana Tkáčiková, starostka obce.
Privítala poslancov a ostatných prítomných.
Skonštatovala, že na zasadnutí OZje prítomných 8 poslancov, nadpolovičná väčšina a OZ
je uznášaniaschopné.
Oznámila, že zo zasadnutia OZ sa vyhotoví zvukový záznam.

2. Schválenie programu

Starostka prítoimiých oboznámila s návrhom programu, tak ako bol zverejnený:

1. Otvorenie

2. Schválenie programu OZ
3. Procedurálne otázky: voľba návrhovej komisie, overovateľov, určenie zapisovateľa
4. Financovanie originálnych kompetencií Základnej školy s materskou školu

Pohorelá

5. Pozemky ihrisko
6. Informácie starostky obce
7. Diskusia
8. Záver

Hlasovanie:

Prítomných: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján
Šulej, Ján Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra
Lysinová

Za: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján Šulej, Ján
Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra Lysinová

Proti: O
Zdržal sa: O

Uznesenie č. 8/2020



Obecné zastupiteľstvo v Pohorelej:
A: SCHVAĽUJE
1. program zasadnutia obecného zastupiteľstva.

3. Procedurálne otázky: voľba návrhovej komisie, overovateľov, určenie zapisovateľa

Do návrhovej komisie starostka navrhla Ing, Annu Pravotiakovú, Ing. Mareka Syča, PhD
a Ing. Jozefa Barana.
Za overovateľov zápisnice starostka urcila Ing. Annu Pravotiakovú a Petra Frajta.
Za zapisovateľku určila p. Annu Syčovú.
Do mandátovej komisie navrhla Ing. Róberta Tlučáka, Jána Šuleja a Bc. Ľubomíru Lysinovú.

Hlasovanie:

Prítomných: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján
Sulej, Ján Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra
Lysinová

Za: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján Šulej, Ján
Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra Lysinová

Proti: O
Zdržal sa: O

Uznesenie č. 9/2020

Obecné zastupiteľstvo v Pohorelej:
A; URČUJE
1. zapisovateľku: Anna Syčová;
2. overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Anna Pravotiaková, Peter Frajt.
B: SCHVAĽUJE
1. návrhovú komisiu v zložení: Ing, Anna Pravotiaková, Ing. Marek Syč, PhD., Ing.
JozefBaran.
C: VOLÍ
1. mandátovú komisiu v zložení: Ing. Róbert Tlučák, Ján Šulej, Bc. Ľubomíra
Lysinová.

4. Financovanie originálnych kompetencií Základnej školy s materskou školou Pohorelá

Jedná sa o žiadosť o dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ s MŠ Pohorelá 1-
3/2020.
Stanovisko komisie pre fmancie, obchod, podnikanie a cestovný ruch k tomuto bodu
predniesol Ing. Róbert Tlučákjej predseda.
Komisia odporučila návrh neschváliť a riaditeľovi ZSsMš odporučila riešiť fínančnú
situáciu v zmysle platnej legislatívy.
V diskusii súčasnú situáciu vysvetlila starostka a zapojili sa aj viacerí poslanci.
V diskusii riešili aj možnosť získať financie z Vaľkovne, pretože Základnú školu
s materskou školou v Pohorelej navštevujú aj žiaci z Vaľkovne.
Ing. Šajša navrhol, aby obec poskytla škole preddavok na dofínancovanie.
Nakoniec sa rozhodli, že návrh VZN sa prejedná na budúcom zasadnutí OZ v júni
2020, v zmysle rokovacieho poriadku OZ.
Návrh na uznesenie predniesla starostka obce.



Uznesenieč. 10/2020
Obecné zastupiteľstvo v Pohorelej:
A: BERIE NA VEDOMIE

1. Ziadosť o dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ s MŠ Pohorelá za obdobie 1
3/2020

5. Pozemky ihrisko

Jedná sa o dohodu o nájme za pozemok na ihrisku s p. Riapošovou.
Starostka prítomných informovala, že dala zhotoviť geometrický plán, vytýčenie na
ihrisku a predpoklad úhrady nájmu za minulé roky.
Stanoyisko komisie pre fínancie, obchod, podnikanie acestovný ruch predniesol
Tlučák.

Finančná komisia navrhuje fínančné vysporiadanie nájmu aj súdnych poplatkov, tak ako
súd rozhodol.

starostka navrhla dohodu o urovnaní medzi obcou Pohorelá a p. Riapošovou.
V diskusii sa poslanci vyjadrili za fínančné vysporiadanie.
Ing. Baran navrhol nájom uhradiť, aby obec predišla ďalším poplatkom a zároveň navrhol
zverejniť sumu, ktorú obec musela za pozemok zaplatiť jednej vlastníčke, kým ostatní
odpredali svoje pozemky obci v prospech ihriska - v prospech všeobecného záujmu.

Hlasovanie:

Prítomných: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján
Šulej, JánKanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra
Lysinová

Za: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján Šulej, Ján
Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra Lysinová

Proti: O
Zdržal sa: O

Uznesenie č. 11/2020

Obecné zastupiteľstvo v Pohorelej:
A: SCHVAĽUJE:
1. navrhnutie dohody o nájme V. Riapošová futbalové ihrisko

6. Informácie starostky obce
7. Diskusia

kultúme akcie sú nateraz zrušené, finančné príspevky sa nedajú žiadať
zvýšeny záujem o opatrovateľskú službu, veľké finančné náklady obce
p. J. Dubur, predseda UPPS žiada zlikvidovať drevný odpad "na Hrabľoch".
Samozrejme, že obec ho zlikviduje, povedala starostka.

- Je potrebné pripraviť návrh na obnovenie potrebných dopravných spojov. Do
návrhu môžu všetci podať svoje pripomienky.
Ing. Syč požiadal, či by sa nemohlo pretlačiť upchaté kanálové potrubie na
pozemku zajeho nehnuteľnosťou, lebo zavodňuje nehnuteľnosti pod ním. Starostka
prisľúbila, že osloví hasičov.
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ikvidáciu stavebného odpadu si musí občan zaplatiť - musí si na to objednať
kontajner
Ing. Baran - ako zabrániť vytváraniu nových skládok na území obce, pretože teraz
sú všetky vyčistené. Navrhuje robiť osvetu. Problémom je však susedná obec,
ktorej obyvatelia vyvážajú odpad aj do nášho chotára.
Odpad v rómskej osade - veľké náklady obce.
P. Frajt navrhol rómske hliadky, ale momentálne v osade nie je autorita, ktorú by
ostatní rešpektovali.

Hlasovanie:

Prítomných: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján
Šulej, Ján Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra
Lysinová

Za: 8 - Ing. JozefBaran, Ing. Róbert Tlučák, Ing. Anna Pravotiaková, Ján Šulej, Ján
Kanoš, Ing. Marek Syč, PhD., Peter Frajt, Bc. Ľubomíra Lysinová

Proti: O
Zdržal sa: O

Uznesenieč. 12/2020
Obecné zastupiteľstvo v Pohorelej
A: BERIE NA VEDOMIE:
1. Informácie starostky obce
2. zvolanie rokovania OZ na deň 9. 6. 2020 s cieľom vyriešenia situácie

financovania originálnych kompetencií ZŠ s MŠ Pohorelá

0. Záver

Starostka poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie OZ,

Ing. Jana Tkáčiková, starostka obce

Zapísala: Anna Syčová
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Overovatelia zápisnice:

Ing. Anna Pravotiaková

Peter Frajt


